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PROCES  - VERBAL 
 
 
 
 Incheiat astazi 27.02.2017 cu ocazia sedintei ordinare a Consiliului Local al 
orasului Ocnele Mari convocat prin Dispozitia nr.32/27.01.2017, emisa de primarul 
or.Oc.Mari, la care participa un numar de 13 consilieri din totalul de 13 consilieri in 
functie. La sedinta participa cetateni ai or.Oc.Mari. 
 Domnul presedinte de sedinta solicita, la propunerea domnului primar, 
introducerea pe ordinea de zi a doua proiecte de hotarare, si anume : 

- Proiect de hotarare privitor la :Aprobare retea scolara pentru anul 2017 – 
2018 ; 

- Proiect de hotarare privitor la : actualizarea tarifelor pentru efectuarea 
serviciului de salubrizare a or.Oc.Mari. 

Se supune aprobarii urmatoarea 
 

ORDINEA DE ZI : 
 

1. Proiect de hotarare privitor la: modificare organigrama si stat de functii ale 
aparatului de specialitate al primarului or.Oc.Mari. 

2. Proiect de hotarare privitor la:  constituirea comisiei de evaluare  ofertelor 
pentru concesionarea prin licitatie publica a imobilelor: „ teren  in suprafata  de 
8645  mp inscris in cartea funciara nr.205 a or.Oc.Mari, avand nr.cadastral 350, 
situat in or.Oc.Mari, str.Strandului, nr.9, jud.Valcea, teren apartinand 
domeniului public al or.Oc.Mari” si a obiectivului „Baza de tratament si 
odihna cu activitate continua” si a terenului in suprafata de 13100 mp situat in 
or.Oc.Mari,  str.Strandului, inscris in cartea funciara nr.35013 a or.Oc.Mari, 
avand nr.cadastral 35013”. 

3. Proiect de hotarare privitor la : aprobare studiu de oportunitate pentru 
concesionarea prin licitatie publica a  obiectivului „Teren cu vegetatie 
forestiera si HB in suprafata totala de 24738 mp, inscris in cartea funciara a 
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or.Oc.Mari,  nr.36229, situat in intravilanul or.Oc.Mari in vederea realizarii 
unui proiect de investitii, avand ca obiect „Parc de agrement – Aventura Parc”. 

4. Proiect de hotarare privitor la : Aprobarea Planului de Analiza si Acoperire a 
Riscurilor in orasul Ocnele Mari pentru anul 2017. 

5. Proiect de hotarare privitor la : Modificarea si completarea Hotararii 
Consiliului Local Ocnele Mari nr.38/21.12.2016 privind stabilirea nivelurilor 
pentru valorile impozabile, impozitele si taxele locale si alte taxe asimilate 
acestora precum si amenzile aplicabile  in anul 2017. 

6. Informare privind solicitari de concesionare a unor terenuri din domeniul privat 
al orasului Ocnele Mari. 

      Intrebari-interpelari. 
Ordinea de zi, cu modificarile propuse,  a fost aprobata cu unanimitate de 

voturi. 
S-a supus aprobarii procesul-verbal al sedintei ordinare din 31.01.2017 care a 

fost aprobat cu unanimitate de voturi. 
S-a trecut la punctul 1 de pe ordinea de zi : Proiect de hotarare privitor la: 

”aprobare modificare organigrama si stat de functii ale aparatului de specialitate al 
primarului or.Oc.Mari”, proiect de hotarare aprobat cu unanimitate de voturi.  
 S-a trecut la punctul 2 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la:  
constituirea comisiei de evaluare  ofertelor pentru concesionarea prin licitatie publica 
a imobilelor: „ teren  in suprafata  de 8645  mp inscris in cartea funciara nr.205 a 
or.Oc.Mari, avand nr.cadastral 350, situat in or.Oc.Mari, str.Strandului, nr.9, 
jud.Valcea, teren apartinand domeniului public al or.Oc.Mari” si a obiectivului „Baza 
de tratament si odihna cu activitate continua” si a terenului in suprafata de 13100 mp 
situat in or.Oc.Mari,  str.Strandului, inscris in cartea funciara nr.35013 a or.Oc.Mari, 
avand nr.cadastral 35013”. 
 Domnul consilier Fetele Danut propune ca din comisie sa faca parte domnul 
consilier local Lazaroiu Constantin. 
 Pentru al doilea membru in comisie dl.consilier Dobre Ion propune sa faca 
parte dl.viceprimar, Sasu Remus-Gabriel. 
 Nemaifiind alte propuneri s-au supus votului si au fost aprobate cu unanimitate 
de voturi. 
 Cu privire la membri supleanti dl.consilier Nitescu Mihai il propune pe 
dl.Iordache Petre. 
 Domnul consilier Iordache Petre nu doreste sa faca parte din comisia pentru 
evaluarea ofertelor, considerand ca ar trebui sa fie impartial, deoarece dumnealui a 
fost primar in mandatul anterior si acest imobil a mai fost scos la concesiune. 
 Domnul consilier Nitescu Mihai face a doua propunere, nominalizandu-l de 
aceasta data pe dl.consilier Uta Nicolae-Gabriel. 

Domnul consilier Merisel Petre propune ca membru supleant pe dl.Fetele 
Danut. 

Cele doua propuneri sunt supuse votului si aprobate cu unanimitate de voturi. 
S-a trecut la punctul 3 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : 

aprobare studiu de oportunitate pentru concesionarea prin licitatie publica a  
obiectivului „Teren cu vegetatie forestiera si HB in suprafata totala de 24738 mp, 
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inscris in cartea funciara a or.Oc.Mari,  nr.36229, situat in intravilanul or.Oc.Mari in                     
vederea realizarii unui proiect de investitii, avand ca obiect „Parc de agrement – 
Aventura Parc”. 

Domnul consilier Lazaroiu Constantin spune ca este al treilea obiectiv 
important care se va concesiona si doreste sa atraga atentia Consiliului local ca pentru 
acest obiectiv se obtine greu autorizatie de construire, intrucat o zona din teren este 
cuprinsa in amenajament silvic. Ar trebui sa fie luata in considerare o suprafata de 
1300 mp pe care se poate construi. Stie ca sala de sport se construieste in apropiere si 
ar trebui sa se aiba in vedere ca terenul ce va fi dezmembrat sa fie pe partea opusa cu 
terenul ce se concesioneaza pentru acest obiectiv. 

Domnul primar spune ca suprafata unde va fi construita sala de sport nu are 
legatura cu suprafata ce va fi concesionata pentru Parcul de aventura. 

S-a supus aprobarii proiectul de hotarare care a fost aprobat cu 13 voturi 
„pentru”. 

S-a trecut la punctul 4 de pe ordinea de zi :”   Proiect de hotarare privitor la : 
Aprobarea Planului de Analiza si Acoperire a Riscurilor in orasul Ocnele Mari pentru 
anul 2017”, proiect de hotarare care a fost aprobat cu unanimitate de voturi.  

S-a trecut la punctul 5 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : 
Modificarea si completarea Hotararii Consiliului Local Ocnele Mari nr.38/21.12.2016 
privind stabilirea nivelurilor pentru valorile impozabile, impozitele si taxele locale si 
alte taxe asimilate acestora precum si amenzile aplicabile  in anul 2017 ». 

Domnul consilier Dobre Ion nu este de acord sa fie folositi salariatii de la ADP 
pentru a curati santurile in fata locuintelor, acestia trebuie folositi in alte zone si 
pentru alte  munci, conform calificarii. Este de parare ca cetatenii de pe strada 
principala trebuie sa-si faca singuri curatenie, si nu sa astepte sa vina  salariatii 
Primariei. Considera ca este necesara aplicarea amenzilor pentru cei care nu inteleg 
acest lucru. 

Doamna secretar spune ca este vorba in proiectul de hotarare de eliminarea 
unor taxe impuse de prevederile legale in vigoare, precum si de aprobarea 
regulamentelor pentru terenurile agricole si locuintele neingrijite si nu de  lucrarile  
ce trebuiesc efectuate in or.Oc.Mari. 

Domnul consilier Iordache Petre spune ca in timpul mandatului dumnealui de 
primar au fost trimise numeroase adrese privind curatenia in oras. 

Domnul consilier Lazaroiu Constantin spune ca astfel de masuri trebuiau luate 
demult, insa apreciaza ca totusi se doreste sa fie rezolvata aceasta situatie. Este de 
parare ca trebuie sa se mearga pe teren, sa fie identificate constructiile in cauza, sa fie 
date termene, dupa care, pentru cei care nu se incadreaza in acestea, sa fie aplicate 
amenzile corespunzatoare. Acest lucru considera ca ar trebui facut de catre o comisie. 
Este de acord ca majorarea pentru terenurile nemuncite sa fie de 500%. 

Doamna Birtoiu Oana, sef serv.”buget,finante” spune ca despre cele doua 
regulamente care se introduc  s-a facut vorbire in hotararea privind impozitele si 
taxele  locale pentru anul 2017, in consecinta trebuiau elaborate in cursul anului 
curent. 

S-a supus aprobarii proiectul de hotarare care a fost aprobat cu 13 voturi 
„pentru”. 
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S-a trecut la punctul 6 de pe ordinea de zi :” Informare privind solicitari de 
concesionare a unor terenuri din domeniul privat al orasului Ocnele Mari ». 

Doamna Bododea Maria, sef serv. »urbanism » spune ca  este inregistrata 
cererea nr.486/17.01.2017 prin care dl.Dragoi Ovidiu Gabriel a solicitat 
concesionarea terenului de la fosta « Moara cu ciocanele » din str.Lacurilor pentru 
amplasarea unui depozit de lemne. Dumneai spune ca aceasta strada  in PUG-ul 
or.Oc.Mari  are interdictie de construire.  Cat priveste terenul  in suprafata de 160 mp 
din strada Salinei dansa considera ca, daca  Consiliul Local doreste vanzarea, se poate 
scoate la licitatie. 

Domnul primar spune ca prin informarea intocmita de catre serviciul 
« urbanism » s-a cerut acceptul Consiliului Local pentru demararea procedurii de 
vanzare. Intreaba pe dl. Tanase Catalin, subing.comp.topo de ce terenul pe care il 
solicita dl.Gavrila Adrian pentru concesiune nu este identificat in domeniul public 
sau privat al or.Oc.Mari. 

Domnul Tanase Catalin raspunde  ca acest teren se gaseste in extravilanul 
localitatii, nu are documente de proprietate, este trecut ca rezerva la dispozitia 
Comisia locala de fond funciar Oc.Mari. Pentru a putea fi inventariat acest teren 
trebuie constituita o comisie, alta decat cea nominalizata pentru inventarierea 
domeniului public si privat al or.Oc.Mari, deoarece din comisie lipseste functionarul 
public al compartimentului « agricol ». Spune ca pentru terenurile identificate, fara 
documente nu se poate intocmi documentatia pentru emiterea Ordinului Prefectului. 

S-a trecut la primul punct introdus pe ordinea de zi : » Proiect de hotarare 
privitor la :  Aprobare retea scolara pentru anul 2017 – 2018 « . 

Doamna Birtoiu Oana spune ca Inspectoratul Scolar Judetean Valcea stie ca in 
anul 2016 au fost probleme in asigurarea cheltuielilor de personal din sume defalcate 
din TVA, iar anul acesta a dat avizul conform sub observatia ca daca vor fi diferente 
de fonduri acestea sa fie asigurate din bugetul local. 

S-a supus aprobarii proiectul de hotarare care a fost aprobat cu 13 voturi 
„pentru”. 

S-a trecut la urmatorul punct introdus pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare 
privitor la : actualizarea tarifelor pentru efectuarea serviciului de salubrizare a 
or.Oc.Mari”, proiect de hotarare aprobat cu unanimitate de voturi. 

S-a dat citire adresei Scolii Gimnaziale „Costea Marinoiu” Oc.Mari inregistrata 
la Primaria or.Oc.Mari sub nr.1742/21.02.2017. 

Domnul viceprimar, Sasu Remus-Gabriel spune ca l-a invitat la discutii pe 
dl.dr.Pietraru-Nicolaescu Mihai-Ion, care este de acord sa continue contractul de 
prestari servicii incheiat cu Primaria or.Oc.Mari. Intradevar, au fost mici probleme, 
insa s-au rezolvat. 

Doamna Birtoiu Oana spune ca dl.dr.Pietraru a depus o „demisie” incepand cu 
luna decembrie 2016, insa nu a fost luata in calcul, dar nici nu a platit din acea luna, 
deoarece nu a prestat serviciile contractate. 

Domnul consilier Fetele Danut intreaba daca i s-a dat raspunsul la demisie in 
termenul legal. Este de parare ca scoala nu poate functiona fara medic la cabinetul 
scolar, intrucat sunt copii care au nevoie de ingrijiri medicale, iar legea obliga sa 
existe angajat un medic. 
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Domnul consilier Iordache Petre spune ca rezilierea contractului de prestari 
servicii se face de catre Consiliul Local, iar primarul trebuie decat sa fie de acord. 
Dumnealui a observat ca dl.primar incepe sa renunte, incet, incet la toate proiectele 
incepute de dumnealui in timpul mandatului de primar, dand exemplu construirii 
statiilor de autobuz incepute pe timpul cand a fost primar, iar in prezent s-a renuntat. 
Cu privire la Casa de Cultura, spune ca daca nu functioneaza in viitorul apropiat este 
esecul primarului actual. Cu privire la salubrizarea orasului nu primarul trebuie sa 
decida, ci Consiliul Local. Intreaba pe dl.primar de ce se face curatenie cu bani 
publici in oras pe terenurile altor institutii. 

Domnul consilier Fetele Danut spune ca problema medicului de la cabinetul 
scolar trebuie rezolvata astazi in sedinta, nu mai trebuie amanata aceasta discutite. 

Domnul primar raspunde ca executivul poate face solicitare pentru un nou 
contract, daca dl.dr.Pietraru nu doreste continuarea nu il poate obliga. Stie de la 
doamna Ciolacu Magdalena, asistenta medicala care este angajata la cabinetul 
medical al scolii ca domnul doctor nu respecta programul afisat. Se  va pune in SEAP 
solicitarea pentru contractul de prestari servicii. Raspunde domnului Iordache ca nu 
s-a facut curatenie pe bani publici, salariatii de la ADP au curatit orasul de gunoaiele 
depozitate de fostul primar. 

Domnul consilier Fetele Danut stie ca in cabinetul medical scolar nu este decat 
un calculator. Este necesara dotarea cabinetului. 

Domnul consilier Dobre Ion este de acord sa fie rezolvata odata aceasta 
problema. 

Domnul consilier Iordache Petre considera ca trebuie luata o hotarare de catre 
Consiliul Local  cu privire la functionarea cabinetului medical scolar, deoarece sunt 
neintelegeri intre medic si asistenta medicala, din cauza aceasta s-au ivit si discutiile. 

Domnul primar raspunde ca in momentul de fata cabinetul medical poate 
functiona numai cu asistentul medical. 

Doamna Banuta Daniela, auditor intern, spune ca medicul nu este incadrat cu 
norma intreaga, calculul se face in functie de numarul de scolari si prescolari inscrisi. 

Domnul Mateescu Laurentiu, locuitor al or.Oc.Mari este de parare ca ar trebui 
prinse in contractul de prestari servicii clauze prin care niciuna dintre partile care 
semneaza contractul sa nu renunte asa usor. 

Domnul primar raspunde domnului Iordache Petre ca nu a continuat realizarea 
statiilor de autobuz deoarece pretul de 3000 lei/statie este foarte mare. Il intreaba pe 
dl.Iordache de ce Casa de Cultura si terenul de sport de la scoala Oc.Mari nu au fost 
terminate pe timpul mandatului dumnealui. 

Domnul consilier Uta Nicolae-Gabriel intreaba de ce nu sunt prezenti 
reprezentantii S.E.M. Rm.Valcea la aceasta sedinta pentru ca sunt probleme ridicate 
de catre cetatenii din oras care au rezolvare numai din partea acestei institutii. 

Domnul consilier Dobre Ion doreste sa fie invitati la sedinta urmatoare 
reprezentanti din partea S.E.M. Rm.Valcea pentru dezbaterea problemei noroiului cu 
saramura de pe DJ 650.  

Domnul consilier Uta Nicolae-Gabriel  spune ca exista o sesizare adresata 
Consiliului local din partea mai multor cetateni privind cainii comunitari. 
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Domnul viceprimar raspunde ca a fost inaintata catre D.J.S.V.Valcea aceasta 
sesizare. 

Doamna secretar raspunde ca in momentul de fata exista un contract in derulare 
privind cainii  comunitari incheiat cu Asociatia Judeteana a Vanatorilor Valcea. 

Domnul consilier Dobre Ion revine la problema contractului de prestari servicii 
incheiat cu medicul Pietraru privind cabinetul scolar. Intreaba cum ar fi mai bine: sa 
se scoata la licitatie un nou contract sau sa ramana valabil cel incheiat. 

Domnul viceprimar spune ca este valabil contractul incheiat cu medicul de 
familie, numai ca, daca se doreste, problema ivita poate fi rezolvata pe cale amiabila. 

 Domnul consilier Uta Nicolae-Gabriel intreaba care este termenul de finalizare 
al unui nou contract de prestari servicii. 

Doamna Birtoiu Oana, sef serv.”buget,finante” spune ca se fac procedurile 
pentru SEAP daca se doreste acest lucru, insa cabinetul scolar nu este dotat 
standardelor. 

Domnul consilier Lazaroiu Constantin spune ca daca nu este reziliat contractul 
considera ca medicul poate reveni la cabinet daca doreste. Sa se faca o adresa catre 
domnul doctor pentru a se vedea daca isi mentine sau nu demisia, si numai dupa 
aceea sa se treaca la operare pe SEAP. Ridica problema legitimatiilor pentru 
consilierii locali, intrucat dumnealor nu beneficiaza de acestea in momentul de fata. 
Spune ca toti consilieri trebuie sa  tina audiente, iar inscriere se pot face si telefonic. 
Aduce la cunostinta domnilor consilieri locali ca legea prevede ca fiecare comisie de 
specialitate sa intocmeasca un raport de activitate. Este de parare ca cererile 
cetatenilor care se inregistreaza la Primaria or.Oc.Mari si sunt adresate  Consiliului 
Local sa fie aduse la cunostinta dumnealor. Cu privire la invitarea reprezentantilor 
SEM Rm.Valcea considera ca trebuie sa fie un punct scris pentru a se cunoaste 
problema ce trebuie dezbatuta. Este de parare ca trebuie verificata masa impozabila, 
deoarece oamenii din localitate se plang ca platesc taxe foarte mari. Cat priveste Casa 
de Cultura, aceasta trebuie sa functioneze in scopul pentru care a fost  reabilitata, iar 
canalizarea trebuie sa fie functionabila, altfel se va lua amenda. 

Domnul primar raspunde ca acest imobil este legat la canalizarea Scolii 
Gimnaziale „Costea Marinoiu” Oc.Mari. 

Domnul Dirinea Dan, locuitor al or.Oc.Mari este nemultumit de executiv , 
deoarece strada Cocenesti este degradata, iar cetatenii din zona isi deterioreaza 
masinile. Intreaba cine plateste avariile la autoturisme. Este nemultumit ca orasul 
arata din ce in ce mai urat. Spune ca pe „timpuri” in or.Oc.Mari functionau baile 
calde, iar din aceasta cauza si orasul era mai dezvoltat din punct de vedere economic. 
Doreste sa se ia masuri privind apa de la cismeaua stradala, deoarece contine foarte 
mult calcar. 

Domnul consilier Dobre Ion intreaba daca sunt bani pentru investitii care pot fi 
consumati in  reteaua stradala, pentru ca sunt strazi care nu sunt racordate la apa 
potabila. 

Doamna Birtoiu Oana raspunde ca daca strazile la care face dl.consilier referire 
sunt prinse pe lista investitiilor pe anul in curs se va face prelungire la reteaua  de apa 
potabila a or.Oc.Mari. 



 7 

Domnul consilier Fetele Danut spune ca proiectarea si continuarea lucrarilor de 
introducere a apei potabile  se vor face de catre  SC APAVIL SA Valcea. 

Domnul primar spune ca de vina este fostul executiv care nu a prins pe lista de 
investitii prelungirea retelei de apa potabila. 

Domnul Dirinea Dan doreste ca executivul sa aduca  calcar pe strazi, chiar daca 
se va depozita si nu se va intinde de catre Primarie, cetatenii acolo unde sunt gropi se 
duc personal cu lopetile. 

Domnul Paunoiu Nicolae, cetatean al or.Oc.Mari  spune ca locuieste pe aceeasi 
strada cu dl.Dirinea, si este nemultumit de strada Cocenesti. Nu este de acord sa se 
puna numai calcar, intrucat strada este in panta, iar ploile spala acest praf. Acolo 
trebuie ori pietruita strada, ori asfaltata. 

Domnul consilier Fetele Danut doreste sa fie facute adrese catre dl.Minea, 
Valmetex, prin care sa fie atentionati ca trebuie sa repare constructiile pe care le detin 
in or.Oc.Mari. Acest lucru executivul ar trebui sa-l urgenteze. 

Domnul primar spune ca dupa aprobarea Regulamentului prezentat in aceasta 
sedinta de consiliu se va trece la faza de amenda. 

Domnul Bogoslov Ion, locuitor al or.Oc.Mari este nemultumit de modul de 
lucru al S.E.M. Rm.Valcea privind transportul de sare pe drumurile publice. 
Considera ca cetatenilor care sunt afectati de praful de sare, aceasta institutie ar trebui 
sa le plateasca despagubiri, iar locuitorilor din zona Salinei sa li se faca facilitatea sa 
intre in Salina la jumatate de pret. Cu privire la investitiile ce se fac in or.Oc.Mari, 
crede  ca executivul ar trebui sa-i consulte si pe agentii economici care platesc 
impozite destul de mari, sa fie intrebati daca sunt de acord cu investitiile care se 
doresc a fi facute. 

Doamna Fugaru Olimpia este nemultumita ca pe strada 22 Decembrie exista 
trei fantani care sunt afectate, apa nefiind potabila, dand exemplu fantanile de la 
Eftimie, Ion Buse, unde toti locuitorii din Ocnita pe timp de vara luau apa. Spune ca 
strada unde locuieste  este foarte ingusta, iar daca este nevoie de interventia unei 
utilitare nu se poate urca pana la locuinta dumneai. Daca va taia salcamii din fata 
casei, drumul va aluneca. Intreaba pe dl.presedinte de sedinta daca drumul este prins 
in domeniul public.Ridica problema iluminatului public in localitatea Ocnita care 
functioneaza defectuos. Vrea sa-i vada pe domnii consilieri locali pe strazi, spunand 
ca sunt platiti din bani publici. Recunoaste ca pentru rezolvarea problemei drumului a 
apelat la fostul primar pentru buldozar, iar dumnealui a ajutat-o. 

Domnul consilier Fetele Danut roaga executivul sa identifice toate fantanile din 
domeniul public si sa prezinte in sedinta urmatoare o informare in acest sens. 

Doamna Banuta Virginia spune ca pe strada principala SEM Rm.Valcea nu 
matura praful de sare care se depune intre punctele de lucru. Doreste din partea 
Primariei o comisie care sa constate acest lucru, deoarece  acoperisul casei dumneai 
este rosu din cauza sarii care se depune. 

Domnul consilier Dobre Ion este de acord sa fie formata o comisie mixta 
formata dint reprezentantii Primariei Oc.Mari, S.E.M. Rm.Valcea care sa constate 
cele spuse de doana Banuta. 

Domnul Mateescu Laurentiu, locuitor al or.Oc.Mari spune ca exista adoptata o 
hotarare de consiliu in anul 2006 privind masurile ce trebuiesc luate  impotriva 
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S.E.M. Rm.Valcea daca nu spala strada, iar domnul primar ar trebui decat sa o 
reactiveze. 

Doamna Banuta Virginia spune ca strada principala nu a fost niciodata spalata. 
Doreste trecerea de la zona A la zona C de impozitare datorita afectarilor la 
gospodaria dumneai. Intreaba daca S.E.M. Rm.Valcea  are aprobare de transport sare 
din drumul industrial in DJ 650. 

Domnul consilier Dobre Ion spune ca trebuie luate masuri pentru rezolvarea 
problemelor cetatenilor afectati de transportul de sare. S.E.M. Rm.Valcea ar trebui sa 
despagubeasca cetatenii afectati pentru bunurile degradate din cauza sarii. 

Domnul Badea Ilie, locuitor al or.Oc.Mari  doreste ca din comisia care se 
deplaseaza la fata locului pentru DJ 650 sa faca parte si consilieri locali. 

Domnul primar raspunde ca la nivelul Primariei nu exista specialisti in 
domeniu, iar comisia  poate sa vada decat praful de sare. 

Domnul viceprimar raspunde ca din partea Primariei a fost constituita o echipa 
care a intocmit o nota de constatare, insa comisia nu poate spune care este 
concentratia de sare. 

Domnul Paunoiu intreaba cine este consilier local pe str.Cocenesti, deoarece 
dumnealui nu a vazut pe niciunul in acea zona. 

Domnul consilier Uta Nicolae Gabriel spune ca toti sunt reprezentantii 
Consiliului Local in oras, nu exista anumite zone pe care sa le reprezinte. Raspunde 
dl.Paunoiu ca personal s-a deplasat in zona mentionata. 

Nemaifiind alte probleme pe ordinea de zi domnul presedinte de sedinta anunta 
inchiderea lucrarilor sedintei, multumind pentru participare. 
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